
 
 
 
 
 
11 september 2018 
 
 
Betreft: Vragen n.a.v. Commissievergadering Financiën en Bestuur 4/9/2018     
 
 
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van de Commissievergadering Financiën en Bestuur van 4 september 2018 
heeft de VVD een aantal vragen die wij graag beantwoord zien. 
 
Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
De VVD heeft tijdens de commissievergadering de volgende vraag aan de wethouder 
financiën gesteld 
 
Kan de wethouder financiën de raad zeggen wat de actuele financiële situatie is van onze 
Gemeente nu wij de eerste 8 maanden van het jaar 2018 achter ons hebben.  
 
Wat heeft de Gemeente Gemert-Bakel tot nu toe in totaal uitgegeven en wat had de 
Gemeente Gemert Bakel, conform de financiële planning en control, uit mogen gegeven. Of 
te wel hoever zitten wij nu de eerste 8 maanden over de begroting. 
 
De wethouder financiën heeft tot 2 keer toe geen antwoord willen gegeven op 
bovenstaande vraag. 
 
De wethouder financiën vond dat de Raad het moest doen met de informatie die in de 2e 
financiële rapportage door het College werd verstrekt.  
 
Vraag 1 
Kunt u en wilt u alsnog de vraag van de VVD beantwoorden wat de actuele financiële situatie 
is na 8 maanden. 
 
Vraag 2 
Hoe prognosticeert c.q. berekent het College in de 2e financiële rapportage het tekort van 
1.890.176 Euro in het sociaal domein?  
 
Vraag 3 
Is er een maandelijkse financiële planning en controlle voor alle programma’s, inclusief de 
3D’s / sociaal domein? 
 
Vraag 4 
Is het mogelijk elke maand een financieel overzicht te bespreken in de commissie Financiën 
en bestuur met in en uitgave? 
 
Vraag 5 
De naheffing in het sociaal domein in 2017 bedraagt 248K of 260K (we komen 2 bedragen 
tegen) Wat is de post naheffing als percentage ten opzichte van de totale kosten in het 
sociaal domein in 2017? 
 
 
 



 
 
 
In de 1e kwartaal rapportage 2018 Peelgemeenten wordt gesteld dat de grip op het 
administratief proces / financiële administratie verbeterd is. 
 
Vraag 6 
De VVD verneemt graag van het College de huidige status met betrekking tot de 
administratieve achterstand in maanden en ook in geschatte euro’s.  
 
Wij horen ook graag welke financiële onzekerheid in euro’s dit met zich meebrengt t.o.v. de 
huidige geschatte overschrijding in het sociaal domein van 1.890.176 Euro.  
 
Tijdens een B&W info - Stand van Zaken Financiën, van 4 september gaf het College aan een 
brief te hebben gestuurd om in aanmerking te kunnen komen voor een bijdrage uit de 
stroppenpot van 200 miljoen Euro (sociaal domein). 
 
De VVD heeft tijdens deze B&W info gevraagd waar het College op inzet in haar brief en welk 
bedrag zij hebben geclaimd. Deze vraag werd niet beantwoord.  
 
Het College heeft de mogelijkheid, als uit strategische overwegingen het beter is om 
informatie niet openbaar te maken, de raad te verzoeken de informatie als vertrouwelijk te 
beschouwen en zo te behandelen.  
 
Indien gewenst kan het College onder deze voorwaarden de brief voor de raad openbaar 
maken.  
 
Vraag 10 
De VVD verzoekt het College, eventueel onder de conditie van vertrouwelijkheid, om deze 
informatie alsnog met de raad te delen.  


